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Van de redactie 
In het Zeegser Loopje en op de 
website informatie voor 
iedereen en iedereen kan/mag 
kopij inleveren, heel graag zelfs! 
Zo houden we elkaar op de 
hoogte van het wel en wee in 
ons mooie dorp. 

De website laat de meest 
actuele dingen zien. Het Loopje 
komt 4 keer per jaar. 

Colofon 
Redactie en vormgeving 
Joke Gerds, Hoofdweg 16 
Telefoon 0592 559313/06 
51318202 
zeegserloopje@gmail.com 
www.zeegse-dorpsbelang.nl 

ZEEGSER LOOPJE  
FEBRUARI NR 70 

Herhaalde Oproep 
Wie heeft zin om mij te 
assisteren bij het bijhouden van 
de website (heel graag!!!) en in 
de redactie van het Loopje? Ik 
doe het al heel lang en wil het 
t.z.t. ook graag overdragen aan 
de jongere generatie! Laat maar 
weten. 
Joke

Activiteiten agenda 2022/2023 
Dorpsbelangen 

• dinsdag 14 maart 2023 20.00 in Fletcher 
Algemene ledenvergadering 

• 1 april en 8 april 10.00-1600 Inbrengen 
snoeiafval (Munkakkers, land fam. Smeenge) 

• 9 april Pasen 10.00 Eieren verven en zoeken 
achter de Zeegster Hoeve 

• 9 april 19.30 Paasvuur  
• 14 april 19.30 Pubquiz in het Witte huis 

• zaterdag 15 juli 2023 Brinkdag 

Inleveren kopij volgende nummer:  
10 juni 2023

Pubquiz Zeegse  
Op vrijdag 14 april is er in het Witte Huis 
weer een pubquiz. Een gezellige avond, 
waarbij de kennis van een ieder in 
groepjes van 4 personen getest wordt. 
Deze avond kan door maximaal 50 
mensen (12 teams) bezocht worden, 
daarom is opgeven belangrijk. 

Wil je een avond je algemene kennis 
testen dan kan je een team via de mail 
opgeven bij Annet Hadders. 
Mathadders@home.nl

mailto:zeegserloopje@gmail.com
http://www.zeegse-dorpsbelang.nl
mailto:Mathadders@home.nl
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Winter / bijna voorjaar 

Laat de warmte maar komen. Ik ben er 
aan toe, maar dat geldt vast niet voor 
iedereen. Feit is wel dat het al eind 
februari is en dat we hier in Nederland 
vier seizoenen hebben, dus de kans dat 
het vanaf nu of volgende maand warmer 
zal worden, is erg groot. 

Het was een slappe hap winter, klein 
beetje ijs, geen sneeuw, weinig vorst, de 
planten konden bijna buiten blijven 
staan, met een zak over hun hoofd. Voor 
het gasverbruik was het een ideale 
winter en dat is met die extreem hoge 
prijzen heel fijn. Wel was er veel 
nattigheid, dat was weer te zien aan de 
hele brede Drentsche Aa. Ook mooi, de 
natuur in en om ons mooie dorp 
Zeegse, dat blijft verrassen en is altijd 
mooi. 

Geniet er lekker van de komende tijd, 
want in het voorjaar komt die natuur 
volledig tot bloei en schoonheid. 

Groetvanmij

Zondag 9 april organiseren we 
het jaarlijkse eieren verven en 
zoeken. Alle mini Zeegsenaren 
zijn van harte welkom vanaf 
10.00 achter de Zeegsterhoeve 
waar eerst eieren versiert 
kunnen worden om vervolgens 
eieren te gaan zoeken op de 
hei. Opgave is niet nodig. 
Ingmar



3

Van de bestuurstafel
We hebben met z’n allen 2022 afgesloten met het oliebollen bakken. Het nieuwe jaar hebben 
wij gevierd met een fantastisch vuurwerk, georganiseerd door de jeugd van Zeegse. Super 
gedaan mannen en zeker voor herhaling vatbaar. Op 7 januari hebben wij tijdens een 
nieuwjaarsborrel met een groot aantal dorpsbewoners het nieuwe jaar ingeluid.  

Voor 2023 staan er een groot aantal activiteiten gepland. Zo starten wij in maart met de 
algemene ledenvergadering. Ook hebben wij voor dit jaar weer een passende plaats voor 
het paasvuur weten te vinden, zodat wij naast het eieren zoeken voor de kinderen, in de 
avond weer met z’n allen het paasvuur kunnen aansteken. 

Een pubquiz staat weer op het programma en de voorbereidingen voor de ‘brinkdag’ en 
andere activiteiten zijn begonnen. Deze activiteiten zullen in de komende loopjes aan de 
orde komen. Daarnaast is het altijd handig de mailbox in de gaten te houden. Mochten er 
iets wijzigen of iets tussen twee loopjes door gepland worden dan zullen wij hierover via de 
mail berichten. 

Wij hopen er weer, samen met de verschillende werkgroepen een gezellig en geslaagd jaar 
van te maken.  

Namens dorpsbelangen Zeegse, 

Annet Hadders- Wolthuis.  
(Voorzitter) 

Beste dorpsbewoners, 

Na 4 jaar van afwezigheid lijkt het er op dat we dit jaar eindelijk weer een paasvuur 
mogen organiseren, tenminste als de stikstof berekeningen ons niet in de weg 
zitten.  
We gaan nu eerst van het positieve uit en verwachten dat we op eerste paasdag 9 
april om 19.30 het vuur gaan ontsteken op het land van de familie Smeenge aan de 
Munkakkers.  

Om dit alles te kunnen organiseren hebben we op zaterdag 1 en 8 april inbreng 
dagen voor uw snoeiafval (geen balken of stommels) van 10.00 tot 16.00 . We 
zoeken vrijwilligers die een uurtje willen staan op deze dagen om alles in goede 
banen te begeleiden.  
Opgave bij Ingmar van der Woude 0651389658)
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Beste leden van de VDBZ, 

Hierbij nodigen wij u uit voor de algemene ledenvergadering. 
Deze zal gehouden worden op dinsdag 14 maart 2023 om 19.30 uur in het Fletcher 
Hotel. 

AGENDA voor de vergadering is:  

1. Opening en welkom 
2. Mededelingen 
3. Verslag vorige vergadering op 22 maart 2022 (pagina 6,7,8) 
4. Jaarverslag DBZ (pagina 5) 
5. Bestuursverkiezing 

De secretaris Toos Docter en de leden Morijn Bourgonje en Ingmar van der Woude 
zijn aftredend en herkiesbaar. 

6. Commissies en uitleg daarover, te weten de creatieve commissie Anneke Joosten, 
de verkeerscommissie Annet Hadders, de feestcommissie Morijn Bourgonje en/of 
Ingmar van der Woude en het boerenervenproject Johan van Fessem. 

7. Financieel jaarverslag 2022 en begroting 2023 
8. Kascommissie en verkiezing leden kascommissie 
9. Rondvraag 
10. Sluiting 

        
Namens bestuur DBZ, Toos Docter
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JAARVERSLAG 2022 VAN DE VDBZ 

Het coronavirus was er dit jaar niet meer, tenminste, niet meer in de zin van dat er geen 
activiteiten georganiseerd konden/mochten worden.  

Het bestuur heeft 5 keer vergaderd. 

Het paasvuur is er niet geweest, omdat er geen geschikt stuk land was. 

Het eieren zoeken was er wel, veel eieren en veel kinderen en veel plezier. 

De Algemene Ledenvergadering is ook doorgegaan. Deze werd bezocht door 25 leden en 
na afloop was er een lezing over de geschiedenis van Zeegse en omgeving door Theo Spek. 

De brinkdag was een gezellige, relaxte dag voor jong en oud. 

Er is een pubquiz georganiseerd in het Witte huis, waar veel teams aan meededen. 

Het thema voor de zomer in Zeegse was “Kleurrijk Zeegse”. Prachtige kleuren en heel 
creatieve objecten in de tuinen van ons dorp. Fijn dat dit elk jaar zo’n succes is. 

Sint Maarten voor de kinderen (en ook de ouders) op de brink, zingen en wat lekkers, altijd 
goed.  

Sinterklaas en 2 Pieten waren in december in Zeegse en gingen bij elk kind langs voor een 
bezoekje met een klein presentje. 

Op 31 december werden er oliebollen verkocht, was het gezellig in het Witte Huis en was er 
vanaf 23.30 uur een samenzijn op de brink met daarna een spetterende vuurwerkshow. 

Al met al een jaar vol activiteiten. 

We hebben weer nieuwe dorpsvlaggen in voorraad dankzij de inspanningen van Anneke en 
Geert-Jan Joosten. We zijn zeer tevreden over de kleur, die weer heel dicht bij de originele 
kleuren komt. Er zijn 2 verschillende formaten en daarmee ook 2 prijzen.  

De volgende vlaggen zijn te bestellen: 

 formaat 0,7m x 1,0m voor  € 13,=  

 formaat 1,5m x 2,25m voor € 50,= 

Het Boerenervenproject is afgesloten in 2022. Er zijn meer dan dertig erven aangepakt. In 
totaal is er ongeveer 3 km aan heg, voornamelijk meidoorn, gepoot en zijn er meer dan 100 
bomen geplant. Daarnaast zijn er veel struiken en bomen gerooid om het open karakter te 
versterken. Het resultaat is duidelijk te zien en we zijn heel trots op het resultaat. Bovendien 
heeft het de sociale contacten in het dorp versterkt, omdat gezamenlijk de mouwen werden 
opgestroopt om de klus te klaren. 

Namens bestuur VDBZ, Toos Docter 
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Verslag van de algemene ledenvergadering van 22 maart 2022 
Aanwezig: bestuur (Johan van Fessem, Annet Hadders, Ingmar van der Woude, Toos Docter, 
Morijn Bourgonje is ziek) en 25 leden. 

1. Opening en welkom 
Om 19.30 uur heet de voorzitter, Annet, iedereen welkom. Ze meldt dat het haar 
eerste ledenvergadering is als voorzitter. Fijn dat er zo veel leden gekomen zijn. Op 
het scherm naast Annet verschijnt de agenda plus een leidraad bij de agendapunten 

2. Mededelingen 
Er zijn 10 afzeggingen, van Riek Oosterveld, Wil Kraf, Tineke Klok, Joke Gerds, Pieter 
Hoepman, Greetje de Nijs, Geert Jan Joosten, Jan Reinder en Janny Smeenge, Anne 
Sikkema, Klaas Bolt. 

Verder geen mededelingen. 

3. Verslag vorige vergadering, 21 september 2021 
Geen opmerkingen, dus goedgekeurd. Lid Jolanda W vraagt naar de financiële 
gegevens. Die zouden op tafel komen te liggen. Ja, dat gebeurt bij agendapunt 6. 

4. Jaarverslag 2021 
Geen opmerkingen, dus goedgekeurd. 

5. Bestuursverkiezing 
Er zijn geen aftredende bestuursleden, dit punt is snel afgehandeld. 

6. Financieel jaarverslag 2021 en begroting 2022 
De papieren worden verspreid over de tafels.  

Jaarverslag 2021. Johan legt uit. Het verschil in de grote bedragen komt door corona, 
veel activiteiten gingen niet door, dus er ontstond een positief resultaat. Dat is 
uiteraard niet de bedoeling van onze vereniging. Ook een reden is de verdubbeling 
van de gemeentelijke subsidie, met als reden ‘een frisse start na corona’.  

Er is een ledenwerfactie geweest, wat een aantal nieuwe leden heeft opgeleverd en 
veel leden die akkoord gingen met automatische incasso, we hebben nu rond de 150 
leden. 

Lid Jan U noemt dat het vermogen dus 9100 euro is, dat staat op de bank? Ja, 
behalve die 242 euro op de tussenrekening. Jan U: een vermogende club dus. 

Begroting 2022. De grote getallen met 2021 verschillen niet zo veel. De contributie 
stijgt, we kunnen hopelijk 31 december weer oliebollen verkopen, dat spekt de kas.  

Lid Klaas H vraagt naar de 600 euro voor glasvezel, zit dat bij het vermogen in?  

Johan legt uit dat een bedrag van 600 euro van Tynaarlo oost bij ons op de rekening 
is geparkeerd, dat is in 2020 daar blijven staan, maar in 2021 heeft Johan het 
teruggestort. Onze 600 euro zit bij het vermogen in. 
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1. Kascommissie en verkiezing leden kascommissie 
Anne Sikkema en Greetje de Nijs zijn beiden geveld door corona. Op het scherm 
verschijnt hun getekende verslag en Anne heeft een appje gestuurd naar Johan, die hij 
voorleest. De financiele gegevens van Johan zijn door hen beoordeeld en 
goedgekeurd en zij stellen de leden voor de penningmeester decharge te verlenen. 
Applaus volgt. 

Als nieuw kascommissielid meldt Jan Eefsting zich aan. Anne of Greetje zal zich 
terugtrekken als lid. Nina van Doorn  stond als reserve, maar was niet aanwezig. 

2. Commissies 
Creatieve commissie 
Lid Anneke J krijgt het woord. Ze blikt terug op 2021. Ondanks corona verscheen in 
veel tuinen iets moois (thema ‘Zeegse, daar zit muziek in’). Ook de muzikale 
voorstellingen in de tuin van Hoofdweg 48 worden genoemd, het was al met al een 
groot succes. Voor 2022 is het thema “Kleurrijk Zeegse”. Bewoners worden 
uitgenodigd iets kleurrijks in hun tuin te plaatsen. De objecten aan het begin van het 
dorp worden rond 10 mei door de creatieve commissie neergezet. Het gele informatie 
A4tje, dat huis aan huis wordt verspreid, heeft een beetje vertraging opgelopen door 
corona, maar zal ruim voor 10 mei bij ieder in de bus liggen.  

Tevens gaat er een betonnen bankje geplaatst worden, op of naast de brink, en dat 
wordt bekleed met mozaïek tegeltjes. Aan de bewoners de vraag om foto’s , beelden, 
stukjes over Zeegse in te leveren die dan in de vorm van mozaïek op het bankje 
komen. Anneke noemt  dat er 10 kunstenaars uit Zeegse zich er mee gaan bemoeien, 
maar “ze verklapt nog niks”. 

Ook zal Jan Dijk nog een excursie gaan organiseren. Meer informatie volgt t.z.t. 

Johan doet een suggestie voor een naam ‘bebankje’. 

Verkeerscommissie 
Annet vertelt dat er 9 maart jl. een gesprek geweest is met Herman Kolker van de 
gemeente. Dat was net voor de gemeenteraadsverkiezingen, dus het zal even duren 
voor er een nieuwe raad is.  

Lid Lies H noemt de situatie in Midlaren, dat fietsers over de weg moeten rijden, een 
levensgevaarlijke situatie. Annet stelt dat dat in Zeegse niet de bedoeling zal zijn.  

Lid Harry D noemt dat de beste optie om de snelheid te verlagen, drempels zijn. Annet 
stelt dat die zeker niet terug gaan komen.  

Opmerking: de Hoofdweg is geen officiële 30 km weg, dus er mag niet gehandhaafd 
worden. Lid Lies H vraagt wie de bloembakken gaan onderhouden. Annet stelt dat de 
bewoners dat willen doen.  

Lid Jan U noemt het kruispunt Hoofdweg-Zeegsersteeg. Niemand geeft voorrang aan 
auto’s van rechts uit de Zeegsersteeg, heel gevaarlijk. Lid Theo S noemt dit al vaak 
aangegeven te hebben bij de gemeente. Annet zegt dit mee te nemen. 
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Feestcommissie: 
Ingmar vertelt dat het paasvuur aan de Breefloo  helaas niet gaat lukken, er staan 2 
bomen te dichtbij. Wel wordt er met Pasen eieren verven en zoeken voor de kinderen 
georganiseerd.  

Lid Anneke J doet het voorstel om met vuurkorven toch een soort paasvuur te creëren. 

De jaarlijkse brinkdag wordt gehouden op zaterdag 9 juli. 

Afgelopen vrijdag was er een pubquiz met 44 deelnemers, gezellig, een succes. 

Lid Lies H vraagt of er eind van het jaar weer een kerstboom op de brink komt. Ingmar 
gaat zijn best doen. 

1. Rondvraag 
- Lid Anneke J noemt het digitale Zeegserloopje. Er zijn toch veel mensen die 

aangeven het niet te lezen, een fysieke versie zou zo veel fijner zijn. 

Afspraak: Huis aan huis een briefje verspreiden, wie wil een papieren 
Zeegserloopje, gaarne aangeven en dan kijkt het bestuur verder. 

- Lid Anneke J noemt het initiatief van bewoners van de Zeegsersteeg inzake het 
nieuwe bruggetje over het Zeegser Loopje. Het is gelukt, er komt een nieuwe 
leuning, mooi initiatief. 

- Lid Jan H noemt dat het bosgebied Noord klachten heeft over het rioolsysteem en 
hierover in gesprek is met de gemeente.  

- Lid Jan H noemt een mail van Essent. Zij willen graag de leidingen verzwaren en 
vroegen de bewoners dit te gaan onderzoeken. Dat gaan de bewoners niet doen, 
teruggegeven aan Essent. 

- Lid Jan H noemt het ophalen van oud papier, gaat dat niet meer gebeuren in 
bosgebied Noord? Johan antwoordt dat dit los staat van Dorpsbelangen. Er was 
inderdaad sprake van, maar nu niet meer. Er is 1 bewoner die een beetje moet 
snoeien en dan kan de oud papier auto er weer langs.  

- Lid Jan H noemt het parkeren langs de Schipborgerweg, van het hotel tot aan de 
Akkerweg. De gemeente heeft borden geplaatst, maar er wordt niet gehandhaafd.  

- Lid Jan H jr. noemt dat hij graag zou zien dat er op de zandwegen 30 km gaat 
gelden. Annet neemt deze beide laatste punten mee in de verkeerscommissie. 

- Lid Theo B stelt: Positief is, Zeegse is heel populair. 

10. Sluiting 
Annet bedankt ieder voor zijn of haar inbreng. Er volgt nu een korte pauze en dan is 
het woord aan de heer Theo Spek voor een lezing over de geschiedenis van ons mooie 
dorp Zeegse. 

Toos Dokter
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Van de creatieve commissie 

Beste mensen, 
Het voorjaar lonkt, de sneeuwklokjes  
en krokussen doen hun best. 
De creatieve commissie heeft ook deze 
winter geen winterslaap gehouden en 
heeft een mooi thema bedacht. 
Ons thema voor dit jaar is………. 
‘MAGISCH ZEEGSE’ 
Wij nodigen jullie allen uit over het  
thema na te denken en er iets moois  
van te maken. Ergens zal dit thema 
terugkomen in een project dat de 
gemeente Tynaarlo (cultuurkeet) dit zomer 
van plan is te organiseren. 
Tijdens de jaarvergadering kunnen we 
eventueel een toelichting geven. 

Namens de creatieve commissie, 
Anneke Joosten

https://www.tynaarlo.nl/sites/default/files/documents/Tafelboek.pdf 

Er is een tafelmagazine verschenen 
van de gemeente over ‘pareltjes in 
tynaarlo’. Hierin komt creatief 
Zeegse aan het woord middels 
Anneke Joosten, klik op de link!

https://www.tynaarlo.nl/sites/default/files/documents/Tafelboek.pdf


Annet Hadders   mathadders@home.nl   0646046505 
Toos Docter   t.docter@home.nl  
Johan van Fessem   johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje                lid morijnbourgonje@gmail.com          543332  
Ingmar van der Woude   lid ikwoude@gmail.com  0651389658 

Nog geen lid? 

Een tientje per jaar voor het eerste lid in 
het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 

Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse steunen, 
wilt u meedenken, praten en beslissen over uw dorp, 
wordt dan lid. 

U geeft simpelweg een machtiging voor automatisch 
incasso. Het formulier vindt u hier:  
https://www.zeegse-dorpsbelang.nl/images/
bestanden/automatische_incassomachtiging.pdf 

U kunt het downloaden en mailen naar of in de 
brievenbus doen van penningmeester of secretaris.

                                                                         

                                                                                      

        

Voorzitter 
Annet Hadders 
Hoofdweg 5 
Tel 06 46046505

Secretariaat/correspondentie 
Toos Docter 
Hoofdweg 1 
Tel 0592 853207

Penningmeester 
Johan van Fessem 
Schipborgerweg 6 
Tel 06 20389424
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